

Date: 29/10/2019

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Executive Vice President &

Chief Operations Officer

Dubai Finance Market

P O Box 9700 - Dubai

United Arab Emirates

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال الموقر

نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

ص.ب : ٩٧٠٠ – دبي

تحية طيبة و بعد

**Results General Assembly Meeting of
National General Insurance Co PJSC**

**نتائج إجتماع الجمعية العمومية للشركة الوطنية للتأمينات
العامة ش.م.ع.**

Please be informed that the General Assembly Meeting of National General Insurance Company (PJSC) took place on Tuesday 29/10/2019 at 11:00 AM, in the company's head office.

نود إعلامكم بأن إجتماع الجمعية العمومية للشركة الوطنية للتأمينات العامة (ش م ع) قد إنعقد اليوم الثلاثاء ٢٩/١٠/٢٠١٩ في تمام الساعة ١١ صباحا بالمقر الرئيسي للشركة.

A special Resolution has been passed approving: Amending Article 7 of the Article of Association of the company regarding Percentage of Shareholding subject to the approval of the Authorities.

و تمت الموافقة بموجب قرار خاص على تعديل المادة رقم (٧) من النظام الاساسي للشركة فيما يتعلق بنسبة الملكية، و ذلك شريطة الحصول على موافقة الجهات الرسمية.

Article (7) Ownership Ratio: (Text before Amendment)

المادة (٧) نسبة الملكية: (النص قبل التعديل)

All shares of the company shall be nominal and the percentage of the contribution of UAE nationals at any time during the period of the company's stay shall not be less than (75%) of the capital.

جميع أسهم الشركة إسمية و يجب أن لا تقل نسبة مساهمة مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة في أي وقت طوال مدة بقاء الشركة عن (٧٥%) من رأس المال و لا يجوز أن تزيد نسبة مساهمة غير مواطني الدولة عن (٢٥%).

To read the text as follows:

ليصبح النص كالاتي (النص بعد التعديل)

All shares of the company shall be nominal and the percentage of the contribution of the UAE nationals

جميع أسهم الشركة إسمية و يجب أن لا تقل نسبة مساهمة مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة و مواطني دول مجلس

and GCC nationals of natural persons or legal persons wholly owned by GCC nationals at any time during the period of stay of the company shall not be less than 51% of the capital, and the percentage of Non UAE and Non GCC should not exceed 49%.

التعاون الخليجي من الافراد الطبيعيين أو الأشخاص الاعتبارية المملوكة بالكامل لمواطني مجلس التعاون في أي وقت طوال مدة بقاء الشركة عن (٥١%) من رأس المال و لا يجوز أن تزيد نسبة مساهمة غير مواطني الدولة و مواطني دول مجلس التعاون الخليجي عن (٤٩%).

Best Regards,

مع التقدير



د. عبد الزهرة عبد الله علي التركي
الرئيس التنفيذي

Dr. Abdulzahra Abdullah Ali Al Turki
CEO

